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Referat bestyrelsesmøde 19/6-2022 

 

• Økonomi:  Dialog omkring budget – forventede og tiltrængt vedligehold. Ny bestyrelses syn på 

pligter og hvad der er tiltrængt svarer ikke overens med overtaget budget. Bestyrelsen arbejder 

hårdt på at få enderne til at hænge sammen. 

 

• IT/MSP-hjemmeside: Nyhedsbrev udarbejdes og udsendes. Generalforsamlings materiale er lagt 

på hjemmeside. Informationsmateriale fra Refa skal ligeledes uploades. 

 

• Henvendelser fra grundejere: Alle henvendelser siden sidst er oplyst og drøftet. 

 

• Veje: Vores løbende vedligehold er nu afsluttet. Vi har fået mange positive tilkendegivelser fra 

grundejere som er meget tilfredse med det som er blevet foretaget. Udgiften er større end 

vanlig – men hvis udbedringen som forventet kan holde længere, vil samlet udgift på den lange 

bane stort set være uændret. 

 

• Søen: Vores sø trænger. Kan ikke vente med grødeskæring – ikke budgetsat i 2022 – men 

vedtaget at vi indhenter tilbud for eventuel skæring i år alligevel. 

 

• Stien: Drøftet og der er dialog med leverandør, da vi ikke mener, at leveret materiale svarer til 

det bestilte. 

 

• Fællesarealer i øvrigt: Muldvarpe problematikken drøftet. Flere fælder er sat, men uden held. 

Punktet kommer på til næste møde igen. 

 

• Sager: Legepladssag ser ud til at få en afslutning ultimo oktober. Mht. ulovligt opførte byggerier 

er Grundejerforeningen 12/6-22 blevet informeret om, at der stadig forhandles og er dialog 

Bygherrer og Guldborgsund Kommune imellem. Paddel Tennis v/Bowlingcenter – Adgangsvej til 

MSP indkørsel/vej pågår stadig. 

 

• Fælles dag – Forslag 24/9-2022. Særskilt invitation vil blive fremsendt, men sæt X i kalenderen 

nu. 😊Enighed og at invitere helårslejere med i fællesskabet.  

 


